
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 25. september 2015 stillet følgende 

spørgsmål nr. 223 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 223:  

”Kan ministeren oplyse, om der er planer om, at regionen vil flytte øjenafdelingen fra 

Hillerød sygehus” 

 

Svar: 

Mit ministerium har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet bidrag fra Regi-

on Hovedstaden, som oplyser følgende: 

 
”I Region Hovedstaden er øjenområdet organiseret i én afdeling. Afdelingen ledes af 

én afdelingsledelse, som refererer til Rigshospitalets direktion. Afdelingen har funkti-

on på flere matrikler:  

- Rigshospitalet (Glostrup)  

- Bispebjerg og Frederiksberg Hospital (Frederiksberg-matriklen)  

- Nordsjællands Hospital (Hillerød)  

- Rigshospitalet (Blegdamsvej)  

 

Regionsrådet har besluttet, at hospitalsaktiviteten på Frederiksberg-matriklen lukkes, 

når det nye hospital på Bispebjerg Bakke står færdig og er klar til ibrugtagning. Aktivi-

teten indenfor øjenområdet på Frederiksberg-matriklen skal derfor flyttes, når det 

sker.  

 

Region Hovedstaden har ingen planer om at lukke øjenafdelingen på Nordsjællands 

Hospital (Hillerød).” 

 

Jeg kan henholde mig til Region Hovedstadens oplysninger. 

 

 

Med venlig hilsen 
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